
Z6pisnica
z l.-Eho zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva konan6ho dila 2.decembra 2014

Predsedajtici Ing. Milan Lehocky, starosta obce privital poslancov obecn6ho zastupitellstva.
Predsedajrici kon5tatoval, Ze z celkovdho podtu 9 poslancov je pritomnlich 8, zasadntfiie OZ je
uzn6Sania schopn6.

Pritomni: vid' prezendnf listinu.
Neskor5i prichod: Jrln Markovics 17,15 hod

Za zapisovatel'a z6pisnice bola zvolen6: No6mi iurioviiov6

Zaoverovatel'ov ziipisnice boli zvoleni: Ing. Zoltin B6nyi
Ing. Tibor BakoS

Nivrhovi komisia bola schviilen6 v nasledovnomzloLeni: Ing. Roland Novik
Monika Jobbiry
Stefan 6szi

Program zasadnutia OZ bol schvilleny
Ing. Milan Lehockli - chcel by som zmenit, doplnit' program - qistavba 10 bj- zmena .

Program zasadnutia OZbol schv6leny so zlnenou.
Za hlasovali : 8
Ing. Milan Lehoc(i - d6m slovo JUDr.Ing. Katonovi.
JUDr.Ing. Katona- zruSenie - qipoved'n6jomnej zmluvy s firmou RUSSELSTAV. Nie je
moZn6 ich kontaktovat', len zlklady sri hotov6. Aj firme AGIM s.r.o, ktorii doteraz stavala

domy, RUSSELSTAV nezaplatilzapr5cu, je im dlZnf okolo 49.000,-- € . AGIM s.r.o. by
chcel postavit' domy, dokondit' stavbu auzatvorit n6jomnri zmluvu s Obcou. Teraz je tu
otdzkadi chcete alebo nie uzatvorit' nrljomnri zmluvu ?

JUDr.Ing. Iveta N6methov6 - do sa stalo ?
Ing.Milan Lehocklf - dali sme vypoved'n6jomnej zmluvy firme Russelstav, AGIM s.r.o. by
chcel dokondit'stavbu, ale Russelstav nezaplati ich priicu, nekomunikuje, ani s obcou ani
s firmou AGIM.
Ing. Roland Novdk - dali sme vypoved', ale rnipovednri doba nie je?

JUDr.Ing.Katona - mali sme d6vod na vypoved', podas 2-3 mesiacov nid sa nedialo na stavbe.

NepouZivali stavebny pozemok na ten ridel, na kIory sme im prenajali./stavba bez povolenia/
Alexander L6rincz- a obec kofko peirazi investovala do stavby?
Ing.Milan Lehockli - obec tam nem6 investovan6 financie.
Stefan 6szi-AGIM zato chce dokondit'stavbu nakol'ko tam m5 zainvestovanlpeniaze.
Jan Markovics - d6me im lehotu dokedy musia dokondit' stavbu?
Ing.Tibor Lorincz- kto podal Ziadost'o dot6ciu na SFRB? UZ chceme uzatvorit zmluw
s tret'ou firmou, ale st61e len dakilme. V5etci sllibia , ie nitm postavia domy.
JUDr.Ing.Iveta N6methov6 - sankcie boli zakotven6 do zmluvy ? MdZeme Ziadat peniaze za

nedodrZanie zmluvy?
Ing. Milan Lehoc[i - mali sme uzavretri ibaN6jomnri zmlul'u.
JUDr.Ing. Katona - 1,- € n6jom na I rok .



JUDr.Ing. Iveta N6methov6 - ked' qipoved' bola doruden6, je platn6.

Ing. Milan Lehocky - do 15. janu6ra by bola potrebn6 podat' Ziadost na SFRB A na

Ministerstvo, i

JUDr.Ing. Iveta N6methovS - na do chceme Liadat peniaze, ked' eSte nem6me ani na do?

Ing.MilanLehoc(f -stenymusiabyt'postaven6dovy5ky 1m-apotomje moiny z6pisdo

katastra.
Ildiko Kert6szov6 - je zimtka. di budri tie domy v5etky prenajat6?

Ing. Milan Lehoc(f - pracujeme na tom, aby boli v5etky domy prenajat6, fi. aj teraz miime

zdujemcov o pren6jom., tie domy by nris nest6li nid, budri postaven6 z dotfucie a fveru,
aznijmov budeme platit' river.
JUDr. Ing.Katona- obci patri pozemok, sf tanziklady, ktor6 postavil AGIM, a chcel by
dokondit'aj stavbu.
JUDr.Ing. Iveta N6methovS - obec bude mat' ziruku, Ze oni dokondia stavbu?

Judr. Ing. Katona - po uzatvoreni n6jomnej zmluvy - AGIM vtedy m6Ze dat zitpis do

katastra, ked'bude mat' steny vo vySke 1 m, a po z6pise do katastra je moZn6 uzatvorenie

Zmluvy o budricej kripnej zmluvy.
JUDr.Ing.Iveta N6methovii - ani n6jomn6 vo vliSke 1,- € nie je v poriadku
JUDr.Ing.Katona - z d6vodu osobitn6ho netetato m6Ze byt'
Ing.Tibor Bako5 - ked' nedokondia stavbu vdas, m6Zeme im zvylit n6jomn6 , AGIM zadal

stavat' na dierno, stavebn6 povolenie nie je vybaven6, je iba tizemn6 rozhodnutie. Russelstav

nem6Ze zaialovaf Obec, ak obec vzatvori n6jomnri zmluvu s inou firmou?
Ing.Iveta N6methov6 - Russelstav by mal whtit obci pozemok v pdvodnom stave. Agim
a Russelstav musia vybavit'nezrovnalosti medzi nimi sami. Mali by sme zapracovat'do
zmluvy, Ze zazikJ.ady je zodpovednS AGIM s.r.o.

JUDr.Ing. Katona- AGIM dokondi stavbu, postavi domy - obec ich kripi - treba rozhodnrit'.

Starosta Ing. Milan Lehocklf zavolalprlna ing.Hus6ta, konatella firmy AGIM - a oplftal sa ho,

di majri pisomnri zmluvu s Russelstavom. P.tng. Husar vedel ,L9 nemaji stavebn6 povolenie,
len rizemn6 rozhodnutie. Zo s:u,:arry AGIM je ochota dokondit' stavbu aluzafrorit n6jomnti
zmluvu s obcou.
Uznesenie i.8
Obecnd zastupitefstvo v Kamenidnej
schval'uje
zdmer uzatvorenia n6jomnej zmluvy aliadastarostu obce o vypracovanie n6vrhu n6jomnej

zmluvy so spolodnost'ou AGIM s.r.o. A. Jedlika 4554,945 0l Komilmo
za uznesenie hlasovali: 5

zdrlal sa hlasovaniu: 4
Ing. Milan Lehoc[i - kedy budeme rokovat' o podmienkach n6jmu?
Ing.Bako5 - mohli by sme zakotvit do zmluvy, aj sankcie, aby zmluva nebola jednostrann6

JUDrlng.Katona - n6jomn6 na prv6 dva roky - l,- €
Po dvdch rokoch -20,-€?

Ing.Milan Lehockli aj 2,-l<rit zavolal p6na Ing. Husrlra, di sri ochotni dokondit' stavbu, Agim
pristribil dokondenie stavby, ale majri dost' pr6ce a n6jomnri zmluvu chcri podpisat'

s rovnaklfmi podmienkami ako INNOVIA a RUSSELSTAV.
Ing.Milan Lehocky - s JUDr.Ing.Katonom pripravime n6vrh nSjomnej zmluvy na budrice

zasadnutie.

Uznesenie i. L

Ing. Milan Lehocklf - d'a15i bod - vymenovanie zSstupcu starostu.

Ing. ZoltdnB6nyi - d'akujem za d6veru.



Uznesenie i. I
b-b..-i-r^trpi{efstvovKamenidnej
berie na vedomie
vymenovanie Ing. Zolthna B6nyiho zazistupcu starostu obce
za uznesenie hlasovali: 9
Uznesenie d. 2
Ing. Milan Lehoc(i - d'alSi bod - Orgaruzadny poriadok obecn6ho zastupitelistva. Je potrebn6
zmenit organrzalny poriadok, nakofko na ustanovujfcom zasadnuti boli schvrilen6 2 komisie
a to : 1. Komisia finandnd

2. Komisia kultury, Skolstva
Ildik6 Kert6szov6 - ja som dostala Organizadny poriadok atarn sir este v5etky komisie, nie
len tie dve ktor6 sme schvdlili, ani podty dlenov nie je uveden6?
Ing. Milan Lehoc(f - d6m slovo novozvolen;fm predsedom komisii.
Monika Jobb6gy - podfa mila podet dlenom by sme mohli zvylit na7.
Stefan 6szi- doteruzkomisie mali 5 dlenov, ale ak komisia kultriry bude mat' 7 dlenov, tak
aj komisia finandn5 by mala mat'tollko.
lng. Zoltin B6nyi -tZmffie aj niivrh na dlenov?
Ing. Milan Lehockli- navrhujem na budrice zasadnutie zostavit'komisie.
Uznesenie i.2
Obecn6 zastupitelistvo v Kamenidnej
schval'uje
Organizadnf poriadok Obecn6ho zastupitellstva obce Kamenidn6
Za vzneserie hlasovali : 9
Uznesenie d. 3
J6n Markovics - doteruzrozpodet mal inri formu,
Edita Skrovanovl- zdkonbol zmeneqi, a podl'a toho som vypracoval arozpodet, ale m6Zem
Vilm rozposlat'poslednli vypracovany rozpodet, aby ste vedeli - porovnat'.
ndik6 Kert6szov6 - rozpodet obsahuje - skutodnost'za 10 mesiacov?
Ing. Milan Lehock;i - nakol'ko rozpodet bol len dnes rozposlan:i, mali by sme o tom hovorit'
na budricom zasadnuti - 12. decembra. Na zasadarie komiisii m6Ze prist' aj ridtovnidka,
amdLe v6m vysvetlit' nejasnosti.
Uznesenie i.3
Obecn6 zastupitelistvo v Kamenidnej
stiahne z rokovania
n6vrh rozpodtu obce na rok 2015 -2017
Za uznesenie hlasovali : 9
Ing. Milan Lehocklf - niikup sluZobn6ho auta . Nakoliko doteraj5ie sluZobn6 auto uZ mal 10
rokov, j e zniden6. Bez sluZobn6ho auta nie j e moind vybavovanie sluZobnf ch zilleilitosti.
Auto m6Zeme kripit' len s verejn;fm obstar6vanim
JUDr.Ing. Iveta N6methov6 -typ auta nie je moZn6 vymedzit,len hodnotu.
Ing. Milan Lehoc(f- je potrebnd schv6lit'cehi hodnotu - napr. do vy5ky 19.000,-€ ako aj
podmienky - stredn6 trieda, urbag, ABS, financovat'na piitinky -bez navy5enia ceny.
Ing. Roland Nov6k -aby bol aj servis v blizkosti- max. do 15 km., min. 80 KW, s crivacim
senzorom, s autor6diom
Ing.Zoltin B6nyi - musime vybrat' zpomedziponrik najniZ5iu ponriknutf cenu?
JUDr.Ing. Iveta N6methov6 * nie my, ale rozhodne verejny obstar6vatell.
Uznesenie i. 4
Obecn6 zastupitefstvo v Kamenidnej
schval'uje
n6kup sluZobn6ho auta v hodnote 19.000,- €



Za uznesenie hlasovali : 9
Uznesenie d. 5
Ing. Milan Lehocky - odmeflovanie poslancov. Doteraz zakaZde zasadnutie bola odmena
27,-€. Kto m5 nejaky n6vrh?
J6n Markovics - je to okolo 800,-Sk, bolo by lep5ie na mesiac 30,-. Nie zazasadnutie.
lng.Zoltdn B6nyi -podlia mia nie ztoho Lijeme,
Ing. Nov6k Roland - podl'a mf,a by sme mali dostat' zazasadnutie.
J6n Markovics - a ked' nie je zasadnutie cel6 mesiace, vtedy nie sme poslanci?
Ing. Milan Lehocky - v kaZdej dedine di meste je in6d, niekde je odmena viid5ia, niekde je
menSia.
Ing. ZoltdnB6nyi - v Nesvadoch dost6vaji200,- € mesadne, v Imelli len 30,- € mesadne.

Srihlasim s va5im rozhodnutim.
Stefan 6szi - podl'a mia 35,- € v hrubom.
JUDr.Ing. Iveta N6methov6 - m6Ze byt aj mesadne ale aj zazasadnutie ako aj zatfiast na

zasadnutf.
Uznesenie i.5
Obecnd zastupitel'stvo v Kamenidnej
schval'uje
odmef,ovanie poslancov Obecn6ho zastupitel'stva v zmysle platnlfch zisad 35,-€
lzasadntfiie
Za tznesenie hlasovali : 9
Ildik6 Kert6szov6 - ako budri odmeneni dlenovia komisii ?

Ing,Milan Lehoc(i - na budfce zasadnutie pripravime, ako to bolo doteraz.
Uznesenie d. 6
Ing. Milan Lehockli - zmluva teraj5ieho dod6vatela elektrickej energie sa n6m skondi
koncom decembra. Od frrmy BCF sme dostali lep5iu ponuku, aj ceny sri lep5ie, ale sl'ribili aj

benefity, ako revizie kotlov, di tridk6 pre futbalovf klub.
lng. Tibor Bako5 - benefity sri zakotven6 do zmluvy ?
Ing. Milan Lehocky - podlia mf,a firma BCF dala dobru ponuku, podas 2 rokoch by sme

mohli nasporit' 2000,- €
Ing. Zoltbn B6nyi - m6 niekto s nimi skfsenosti?
Ing. Milan Lehockli -Nitra, Dunajsk5 Streda, aj Vrbov6 nad V6hom.
Uznesenie i. 6
Obecn6 zastupitefstvo v Kamenidnej
berie na vedomie
zmenu dod6vatella elektrickej energie pre obec
Za tznesenie hlasovali : 9
Uznesenie d. 7
Ing. Milan Lehocky - je tu Ziadost' na prenSjom bytu d. I 1. Podali aj potvrdenia o qi5ke
prijmov.
Jrin Markovics -neviem (i ztoho dok6Zu platit' aj n6jom aj relijnl naklady?
Uznesenie i. 7
Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenidnej
schval'uje
uzatvorenie ndjomnej zmluvy v zmysle VZN d. 112008, VZN d. 212009 a VZN d.212014

formou priameho preniijmu n6jomnikom - Milu5a Csehov6 obytn6ho domu srip.d 790 byt d.

11, na dobu urditri t. j. na I rok stym, Ze pi podpisani nSjomnej zmluvy vloLi zirbezpeku
v sume 6 nrisobku mesadn6ho n6jomn6ho na ridet e.262237255310200
Za tznesenie hlasovali : 7
Proti :2



INTERPELACIA:
Ing. Milan Lehocky - J6n Markovics pripomenul aby poslanci boli rozdeleni podl'a ulic, ako
pred niekolki,mi rokmi.
lng. Zoltin B6nyi - aj telefonne dfsla treba obnovit'na web shanke obce
Jan Markovics - ale neviem, di v5etci srihlasite so zverejnenim telefonnych disiel,
Ing. Milan Lehockli - boli tu od firmy INNOVIA s.r.o., zarnerali autobusov6 zastixky - 3 ks,
pripravia harmonogram o prdci.
Ildik6 Kert6szovri - v Balvanoch ani nie je autobusovii zastilka, zo starych zastivokby bolo
dobr6 namontovat' aj do Balvan. Vo Vynohradoch verejn6 osvetlenie jeuiteraz dobr6, ale
v Balvanoch pri autobusovej zast6vke je tma.
Ing.MilanLehock;f -kdejestiptamje mohndn6jst'rie5enie,aleked'anistipnieje,tamjeto
ta2k6.
Monika Jobb6gy - pred vianocami bude Zlatbbrima?
Ing. Milan Lehockf - aj tento rok organizuj eme Zlatt brilnu, vytalok potom bude pouZity na
dobru vec.

Ing. Milan Lehockf starosta obce podakoval pritomnymzaridast'.

Overovatel'ia:
lng. Zoltin B6nyi
Ing. Tibor Bako5

Zapisala: Durdovidov6

,{L

V Kamenidnej, df,a 10.12.2014

ilan'Lehockf
tarosta obce


